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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE AFHOLDT D. 19. DECEMBER 2011 

 

 

 
Sted: Frydenslund nr. 8  

 

Deltagere: Arne (nr. 1), Bent (nr. 8), Kasper (nr. 9), Lene (nr. 10), Bitten (nr. 11) Thomas 

(nr. 14) og Stefan (nr. 18). 

 

 
1. Økonomi  

 

I år vil vi ca. have et overskud på ca. kr. 10.000,- mod forventet ca. kr. 2.000,-. Dvs. der 

samlet set ca. er et overskud på ca. kr. 20.000,- i grundejerforeningen. 

 

Budgettet for 2012 ser nogenlunde ud som for 2011. Faktisk budget sendes rundt inden 

generalforsamling. 

 

2. Tung trafik på sti mod vest 

 

Arne har snakket med entreprenøren, som var uforstående overfor vores henvendelse. 

De mente ikke, at der var sket nogle skader på stien – eller at de i så fald var udbedret af sig 

selv med tiden. Ergo fik vi ikke så meget ud af at rette henvendelse til dem. Vi betragter sagen 

som afsluttet. 

 

3. Reparation af vejen 
 

Kommunen har været og reparere vejen. 

 

4. Flytning af sten på stien mod øst 

 

Stenene er flyttet på plads. 

 

5. Overtagelse af området  
 

Kommunen har fremsendt skøde til overtagelse af området. 
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Der et par dokumenter, som skal fremskaffes og underskrives, inden det hele kan falde på 

plads. Forinden kontakter Arne også Parcelhusejernes Landsforening, og får dem til at kigge 

skødet igennem. 

 

6. Forberedelse til generalforsamling 
 

Generalforsamling afholdes i år tirsdag d. 28. februar, kl. 19 i Gedved forsamlingshus. 

Dagsorden sendes ud 14 dage inden. 

 

7. Græsslåning bag nr. 2 – 10 samt langs stien 
 

Til foråret retter Arne atter henvendelse til entreprenøren, så vi kan få slået græsset bag 

husene 2-10. 

 

 

God jul til alle! 

 

19.12.2011 

Bestyrelsen, Grundejerforeningen Frydenslund 


